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PROTOKÓŁ

Z POSIEDZENIA  WSPÓLNEGO

KOMISJI  RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  7 lutego  2024  r.

Ad.  1.  Otwarcie  komisji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  o
godzinie  12.30  otworzył  posiedzenie  wspólne  Komisji  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  i
powitał  radnych,  Przewodniczącą  Rady  Powiatu  -  Renatę  Gruszkę,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę
Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  - Barbarę  Golon,  pracownika  Biura Obsługi  Rady i Zarządu
Powiatu  oraz  informatyka.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej
poprosił  członków  komisji  o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą  elektroniczną.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej
poinformował,  że na sali obecnych  jest  17  członków  komisji  i stwierdził  quorum.

Nieobecna  radna  Maria  Galas.

Listy  obecności  członków  poszczególnych  komisji  stanowią  załącznik  nr  1 do protokołu.

Ad.  2. Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu.
a) projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na Dyrektora  Powiatowego  Centrum
Sportu  w  Nowym  Tomyś1u

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na
Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  są pytania?
W dyskusji  wzięli  udział:

- radny  Ireneusz  Kozecki  oznajmił,  że regulamin  PCS w Nowym  Tomyślu  został  przyjęty
uchwałą  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego.  W regulaminie  zostały  określone  warunki
odpłatnego  korzystania  z pomieszczeń  PCS. Radny  odniósł  się  do punktu  5 decyzji  Zarządu
Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  30 grudnia  2016  r. który  brzmi:,,Oddanie  w trwały  zarząd
przedmiotowych  nieruchomości  następuje  na cele związane  z prowadzeniem  działalności
sportowej  przez  jednostkę  organizacyjną.".  Radny  zwrócił  się  do Zarządu  Powiatu  i zapytał,  w
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jaki  sposób  należy  interpretować  ten  zapis?  Użyczenie  hali  sportowej  Spółdzielni

Mieszkaniowej  w Nowym  Tomyślu  nie  miało  charakteru  sportowego.

- Starosta  odniósł  się do punktu  5 decyzji  Zarządu  Powiatu  z dnia  30 grudnia  2016  r. i zgodził

się z tym,  iż PCS jest  obiektem  stricte  sportowym  i co do zasady  jest  wykorzystywany  w takim

celu.  Jednakże,  zdarzają  się incydentalne  sytuacje,  kiedy  obiekt  jest  użytkowany  w innym  celu.

Starosta  podkreślił,  że współpraca  między  instytucjami  i organizacjami  na terenie  powiatu,  np.

między  Powiatem  Nowotomyskim  a Spółdzielnią  Mieszkaniową  w Nowym  Tomyślu  zawsze

układała  się  bardzo  dobrze.  Starosta  nawiązał  do  użyczenia  hali sportowej  Spółdzielni

Mieszkaniowej  w Nowym  Tomyślu  i zaznaczył,  że była  to  sytuacja  wyjątkowa  ze względu  na

niespotykaną  frekwencję  mieszkańców  na spotkaniu  Spółdzielni.  Starosta  wspomniał  również

o dobrej  współpracy  z Radą  Powiatową  Wielkopolskiej  Izby  Rolniczej.

- radny  Ireneusz  Kozecki  oznajmił,  że ma na uwadze  współpracę  między  instytucjami  i

organizacjami.  Radny  dodał,  że należy  przestrzegać  litery  prawa  i postępować  zgodnie  z

przyjętymi  regulacjami.

- Starosta  zgodził  się z radnym,  że są normy  prawne,  których  należy  przestrzegać.  Jednakże

życie  pokazuje,  że spotykają  nas  sytuacje  wyjątkowe  i nieprzewidywalne  takie  jak  konieczność

wprowadzenia  punktu  szczepień  na terenie  powiatu  nowotomyskiego  z powodu  pandemii

C0V1D-19.  Punkt  szczepień  został  utworzony  w Powiatowym  Centrum  Sportu,  mimo  że nie

jest  to związane  z działalnością  sportową.  Starosta  dodał,  że być może  warto  rozważyć

wprowadzenie  zmian  w regulacjach  dotyczących  zasad  korzystania  z PCS w Nowym  Tomyślu.

- radny  Adam  Frąckowiak  zgodził  się z wypowiedzią  Starosty  i zaproponował,  aby  Zarząd

Powiatu  podjął  decyzję  o wprowadzeniu  zmian  w regulacjach  dotyczących  korzystania  z

nieruchomości  PCS w Nowym  Tomyślu.

- Przewodnicząca  Rady  zwróciła  uwagę  na fakt,  że Komisja  Rewizyjna  Rady  Powiatu  w planie

pracy  na  bieżący  rok zaplanowała  kontrolę  w Powiatowym  Centrum  Sportu  w Nowym

Tomyślu.  W związku  z tym,  warto  byłoby  zwrócić  uwagę  Dyrektorowi  na przeanalizowanie

zapisów  zawartych  w regulaminie  korzystania  z nieruchomości  PCS w Nowym  Tomyślu  i

wprowadzenie  koniecznych  zmian.

- radny  Dariusz  Chłopek  potwierdził,  że Komisja  Rewizyjna  przeprowadzi  kontrolę  w PCS w

Nowym  Tomyślu  jeszcze  w tej  kadencji.  Uwagi,  które  zostały  przedstawione  na dzisiejszym

posiedzeniu  Komisji  na pewno  zostaną  przekazane  Dyrektorowi  PCS.

- radny  Adam  Pilc  zauważył,  źe w 2016  r., gdy  ówczesny  Zarząd  Powiatu  podejmował  ww.

decyzję  nie było  takich  potrzeb  jak  w ostatnich  latach.  Radny  dodał,  że należałoby  zmienić

zapisy  decyzji  Zarządu,  co znacznie  ułatwiłoby  sprawne  zarządzanie  obiektem.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w

Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 6, PRZECIW:  1, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (6)

Marcin  Brambor,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,

Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (1)

Adam  Frąckowiak

2



WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Marek  Wichtowski

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  większością  głosów  pozytywnie

zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w

Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 4, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Władysław  Napierała,

Edwin  Pigla, Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (4)

Ireneusz  Kozecki,  Krzysztof  Pacholak,  Adam  Pilc, Marek  Wichtowski

NIEOBECNI  (1)

Maria  Galas

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Ro1nictwa  większością  głosów

pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w

Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 2, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,  Jacek

Pieprzyk,  Tomasz  Szczechowicz

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (2)

Ireneusz  Kozecki,  Adam  Pilc

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  większością  głosów

pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

b) projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na zmianę  wierzyciela  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym

Tomyślu

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na

zmianę  wierzyciela  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora

Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  są pytania?

W dyskusji  wzięli  udział:

- radny  Sylwester  Kamyszek  zauważył,  że uchwała  została  sporządzona  w języku  prawnym  i

poprosił  o przybliżenie  treści  uchwały.  Radny  zapytał,  czy Rada Powiatu  miała  wpływ  na

zawarcie  umowy,  której  dotyczy  uchwała?
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- Dyrektor  SP ZOZ w Nowym  Tomyślu  poinformował,  że SP ZOZ w drodze  postępowania

przetargowego  zawarł  umowę  z firmą  IRAL na prowadzenie  cateringu  -  wyżywienia  dla

pacjentów  szpitala.  Na przełomie  2023  i 2024  roku  nastąpiła  zmiana  osoby  prowadzącej  firmę

oraz  zmiana  REGON-u.  W związku  z ustawą  o działalności  leczniczej,  szpital  musi  uzyskać  zgodę

organu  prowadzącego  na działania  związane  ze zmianą  cesyjną.  W rzeczywistości  dla SP ZOZ

nie zostaną  wprowadzone  żadne  zmiany  w kwestii  dostawy  wyżywienia.  Zmiana  dotyczy

wyłącznie  osoby  prowadzącej  firmę  IRAL.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zmianę  wierzyciela  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Edwin  Pigla,

Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Sylwester  Kamyszek

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  większością  głosów  pozytywnie

zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zmianę  wierzyciela  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 10,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1,  BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (10)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała,

Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Sylwester  Kamyszek

NIEOBECNI  (1)

Maria  Galas

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  większością  głosów

pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zmianę  wierzyciela  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA: 9, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (9)
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Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,

Ireneusz  Kozecki,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

c) projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad

ponoszenia  odpłatności  za pobyt  w mieszkaniu  chronionym  treningowym

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  zmieniającego  uchwałę  w sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia

odpłatności  za pobyt  w mieszkaniu  chronionym  treningowym.

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew

Markowski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  zmieniającego  uchwałę  w sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia

odpłatności  za pobyt  w mieszkaniu  chronionym  treningowym.

Wyniki  głosowania

ZA: 11,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (11)

Marcin  Brambor,  Konrad  Drąg,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Marek  Wichtowski,  Andrzej

Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Maria  Galas

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  zmieniającego  uchwałę  w sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia

odpłatności  za pobyt  w mieszkaniu  chronionym  treningowym.

Wyniki  głosowania

ZA: 9, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (9)
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Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,

Ireneusz  Kozecki,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowała  ww.  projekt  uchwały.

Ad.  3. Wnioskii  opinie  Komisji.

Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chce  zabrać  głos?

Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że  radni  na  koniec  kadencji  2018-2024

zobowiązani  są  złożyć  dwa oświadczenia  majątkowe.  Pierwsze  oświadczenie  majątkowe

należy  złożyć  na dwa  miesiące  przed  końcem  kadencji,  czyli  w dniu  29 lutego  br. (ze stanem

majątkowym  na dzień  29 lutego  2024  r.). Drugie  oświadczenie  majątkowe  należy  złożyć  do 30

kwietnia  br. (ze stanem  majątkowym  na dzień  31 grudnia  2023  r.). Przewodnicząca  dodała,  że

kolejną  sesję  planuje  na dzień  21 lutego  br. na godzinę  13.00.  W związku  z końcem  kadencji,

Przewodnicząca  zaprosiła  radnych  dnia  21 lutego  br. na godzinę  12.00  do Powiatowego

Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  w celu  wykonania  pamiątkowego  zdjęcia.

Ad.  4. Sprawy  różne.

Przewodniczący  zapytał,  czy  ktoś  chce  zabrać  głos?

W dyskusji  wzięli  udział:

- radny  Sylwester  Kamyszek  poinformował,  że w piątek  91utego  br. odbędzie  się ogólnopolski

protest  rolników.  Radny  poprosił  o wyrozumiałość,  ponieważ  w wielu  miejscach  w Polsce

wystąpią  utrudnienia  w ruchu  drogowym.  Radny  zachęcił  do  wsparcia  rolników  w proteście.

- radny  Adam  Frąckowiak  nawiązał  do  zakrzaczenia  w  sąsiedztwie  przejazdu  kolejowego  przed

m. Sątopy,  które  wpływa  na ograniczoną  widoczność  kierowców.  Radny  zwrócił  się z prośbą  o

wystosowanie  kolejnego  pisma  w tej sprawie  do Rejonu  Dróg  Wojewódzkich  w Nowym

Tomyślu.

- Starosta  poinformował,  że w dniu  jutrzejszym  ma umówione  spotkanie  z kierownikiem

Rejonu  Dróg  Wojewódzkich  w  Nowym  Tomyślu,  w  związku  z tym  zostanie  przekazany  pisemny

wniosek  Komisji  w  tej  sprawie.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  Edukacji,  Zdrowia,

Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl

Jacek  Pieprzyk
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